
CUGETĂRI

Unde pot găsi curajul de a merge mai departe?

„Poate simţiţi că viaţa dumneavoastră este în ruine… Poate aţi păcătuit. Poate vă este teamă, sunteţi furios, îndurerat sau chinuit  
de îndoieli. Dar la fel cum Păstorul cel Bun găseşte oaia pierdută, dacă vă veţi îndrepta inima spre Salvatorul lumii, El vă va găsi.  
El vă va salva. El vă va ridica şi vă va pune pe umerii Lui. El vă va duce acasă.”

Preşedintele Dieter F. Uchtdorf, al doilea consilier în Prima Preşedinţie: „Vă va pune pe umerii Săi şi vă va duce acasă”, Liahona, mai 2016, p. 104.


